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Claudio Ranieri pojawił się dziś na konferencji prasowej przed meczem z

Juventusem. Trener odpowiadał na niej m.in. na pytania dotyczące swojej

przyszłości, a także sytuacji niektórych piłkarzy.

Twoja ocena Dzeko? Według ciebie zalicza tendencję spadkową czy

znajduje się w pełni kariery?

- Według mnie jest mocnym i zdeterminowanym graczem, zawsze ciężko trenuje.

Może być, mówiłem od początku, jeden sezon gdy nie udaje się strzelać goli, które

w innych sezonach strzelał. Jego chęci zawsze sprawiały, że wybierałem jego gdyż

jest graczem ważnym dla Romy i nawet jeśli nie zdobywa goli, których wszyscy

oczekują, robi ważną grę dla kolegów.

Moment Zaniolo? Z Juve ważnym graczem może być Kluivert?

- Jak powiedziałem Zaniolo jest mezzalą całego boiska. W tej chwili jest dla mnie

ważny zarówno jako trequartista jak i wysoko ustawiony skrzydłowy, na pozycjach,

które nie są jego. Jednak posiada siłę fizyczną i przyspieszenia, że może grać na

tych pozycjach. To logiczne, że nie może być w maksymalnej formie, debiutuje

pierwszy sezon w Serie A, znajduje się w centrum uwagi. Na ostatnich treningach

był spokojny, zdeterminowany i głodny gry, co jest dla mnie ważne.

Conte nie przyszedł. Są szanse, że zostaniesz?

- Przyszedłem tutaj gdyż Roma do mnie zadzwoniła, będąc kibicem Romy przybyłem

z pełnym entuzjazmem i dobrą wolą. Po zakończeniu tego zakończy się moja praca.

Wykluczasz możliwość pozostania w Romie?

- Gdy podpisywałem umowę już wówczas zdecydowałem, że przybyłem w

momencie gdy potrzebował tego zespół mojego serca. Gdy zakończy się sezon

zakończy się moja praca.

Powrót De Rossiego może być korzystny dla zmiany ustawienia?

- Może, mam jeszcze dwa dni, aby zdecydować jaki skład przeciwstawić Juventusowi

i zobaczymy. Zdecyduję dla dobra drużyny, na podstawie tego co może dać przez

90 minut cała kadra, którą mam do dyspozycji.

Co podoba ci się w Underze i gdzie może się poprawić?

- Ten chłopak widzi bramkę jak niewielu, posiada świetny strzał. Kontuzja sprawiła,

że stracił określoną jakość i walory. Podczas treningów widzę, że gdy strzela na

bramkę jest niej coraz bliżej. Musi poprawić się dla mnie w tym, że w ustawieniu

4-2-3-1 skrzydłowi muszą wracać. Nie może zostawać w przodzie, a musi zamykać

się z całym zespołem. Wiem, że nie jest człowiekiem od odbiorów piłek, ale
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kończącym akcje, jednak jeśli nie pokryje strefy bocznego obrońcy, ten zawsze gra

jeden na dwóch. Musi poprawić się w aspekcie gdy po stracie piłki.

Opinia na temat Javiera Pastore w tym tygodniu? Możliwe, że zobaczymy

go na ofensywnym pomocniku?

- Jest w dobrej kondycji, nie skarżył się na wykluczenie ze składu i to jest ważne.

Istnieją gracze wrażliwi i myślą, że trener nie ma do nich zaufania. Zrozumiał,

dobrze trenował i ma szanse na bycie wybranym.

Jak czują się Karsdorp i Santon?

- Trenowali cały tydzień, czują się dobrze, ale nie mają w nogach 90 minut.

Florenzi może zagrać wyżej?

- Jest wszechstronnym graczem, który może zagrać wyżej i niżej, dlatego mam

zawsze możliwość wykorzystania go w dwóch rolach.
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